

「給聖誕老人的信」推廣活動

條款及細則

1. 「給聖誕老人的信」推廣活動(以下簡稱「**本推廣活動**」)由順豐速運(香港)有限公司(「**順豐香港**」)主辦, Facebook Inc. 並沒有參與、贊助、支持、評審或管理本次活動。
2. 順豐香港在本推廣活動中給參加者提供免費投寄聖誕卡/信件服務到順豐香港指定的聖誕老人村地址, 參加者可將聖誕卡/信件投放設置於全港順豐站及指定營業點的收集箱內, 有關全港順豐站及指定營業點及其詳細地址, 請參閱宣傳資料。本推廣活動不包括任何回信服務。
3. 本推廣活動只限於由香港投寄聖誕卡/信件至順豐香港指定的聖誕老人村地址, 聖誕信件之重量不應超過10克, 體積不應超過8.27×11.69吋。如順豐香港在合理情況下認為投寄物不符合此條款或其他安全投寄原則, 順豐香港有權自行處理該投寄物, 並取消參加者參與本推廣活動之資格, 而無須作另行通知及無須作任何賠償。
4. 本推廣活動的聖誕卡/信件投寄接受時間由2023年12月1日至2023年12月24日在全港順豐站及指定營業點營業時間內(包括首尾兩天)(香港時間), 並以順豐香港官方網頁之時間為準。
5. 如遇到天氣、航班、清關以及其他任何不可抗力或人為因素, 以至在本推廣活動中投寄之聖誕卡/信件派送日期延遲或造成任何遺失或損壞, 順豐香港一概不負責。
6. 順豐香港保留隨時更改或取消該推廣活動及/或修訂此等條款及細則之權利, 而無須事前通知。
7. 當參加者參與本推廣活動, 即表示已了解並同意接受此等所有條款及細則。
8. 任何參加本推廣活動的人士如違反本條款及細則, 須彌償順豐香港一切損失及支出(包括但不限於律師費)。
9. 如有任何爭議, 順豐香港保留最終決定權。
10. 本條款及細則的中英文版本如有歧義, 一概以中文版本為準。

"A Letter to Santa Claus" Promotional Activity

Terms and Conditions

1. "A Letter to Santa Claus" Promotional Activity (hereinafter referred to as "**this Promotional Activity**") is held by S.F. Express (Hong Kong) Limited ("**SFHK**"). Facebook Inc. did not participate in, sponsor, support, evaluate or manage this Promotional Activity.
2. In this Promotional Activity, SFHK provides participants with free-of-charge Christmas cards/letters delivery service to the Santa Claus village address(es) designated by SFHK. Christmas cards/letters from participants are gathered in the Collection Boxes stationed at designated SF Business Stations and SF Stores. Details and addresses are stated in the corresponding promotional materials. This Promotional Activity does not include any return letter delivery service.
3. This Promotional Activity is limited to the delivery of Christmas cards/letters from Hong Kong to the Santa Claus village address(es) designated by SFHK. Each Christmas card/letter shall not exceed 10g in weight or shall not exceed 8.27×11.69 inches in size. If SFHK under reasonable circumstances believes that the items to be delivered do not comply with this clause or other postal safety principles, SFHK reserves the right to dispose such items and disqualify the participants from participating in this Promotional Activity without further notice nor any compensation.
4. The Christmas cards/letters delivery acceptance time for this Promotional Activity shall be between the business hours of SF Business Stations and SF Stores from 1 December 2023 to 24 December 2023, both dates inclusive (Hong Kong time). The time on SFHK official website shall prevail.
5. SFHK shall not be responsible for any delay in delivering the Christmas cards/letters under this Promotional Activity, loss or damage thereof caused by weather, flights, customs clearance and any other uncontrollable or human factors.
6. SFHK reserves the right to change or cancel this Promotional Activity and/or revise these terms and conditions at any time without prior notice.
7. By participating in this Promotional Activity, the participant accepts and agrees to be bound by these terms and conditions.
8. If the participant in this Promotional Activity violates any of these terms and conditions, such person shall indemnify SFHK for all losses and expenses (including but not limited to attorney fees).
9. In case of any dispute, the decision of SFHK shall be final.
10. In case of any discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

(Version of November 2023)